
 

 
 
 
 
Het college van B & W Waalwijk, 

Postbus 10150, 

5140 GB Waalwijk 

 

Waalwijk, 05 januari 2021  

 

 

Onderwerp: schriftelijke vragen op grond van artikel 47 van het Reglement van 

Orde// Jaarwisseling 2020_2021 

 

 

Geacht college, 

 

Allereerst wenst de SGP fractie u een gezond, gezegend en voorspoedig 2021 van harte 

toe. Het jaar 2021 is een onbetreden pad, de eerste schreden zijn gezet, we weten niet 

wat komt, maar wel wat achter ons ligt. De meest recente gebeurtenis met een publiek  

karakter betrof uiteraard de jaarwisseling.  

 

Daarover het volgende. Er was sprake van een relatieve rust op straat, in de centra en in 

de wijken, wanneer we een vergelijking maken met de achterliggende jaren. Dat laat 

onverlet dat niet iedereen het binnen onze gemeente van kracht zijnde vuurwerk- en 

carbidverbod heeft gerespecteerd. Wel was er, zelfs op enige afstand van het luiden, 

boven het vuurwerk uit, klokgelui te horen direct na het aftellen tot het nieuwe jaar. Zo 

ver wij kunnen nagaan, is dit breed in de samenleving zeer gewaardeerd. 

 

Inmiddels heeft burgemeester Bruls, voorzitter van het Veiligheidsberaad, opgeroepen 

om door te pakken met een landelijk vuurwerkverbod. Het Brabants Dagblad meldt dat  

negen burgemeesters uit het BD-gebied, zoals die van Vught, Sint-Michielsgestel en 

Bernheze, de conclusie van Bruls steunen, die vindt dat het verbod afgelopen 

jaarwisseling goed heeft gewerkt en een vervolg verdient. De andere helft schaart zich 

achter het standpunt van de voorzitters van de drie Brabantse veiligheidsregio's - Jack 

Mikkers (Den Bosch), Theo Weterings (Tilburg) en John Jorritsma (Eindhoven). Zij willen 

een evaluatie afwachten. ,,Het verbod was dit jaar van kracht om de druk op de zorg te 

verlichten. Een algemene discussie over wel of geen vuurwerk tijdens oud en nieuw is 

een ander vraagstuk", zeggen die in een gezamenlijke verklaring. Twee gemeenten 

spreken zich stellig uit tégen een vuurwerkverbod: Boekel en Loon op Zand. Wobine 

Buijs van Oss is de enige burgemeester die geen stellingname heeft afgegeven, omdat zij 

vakantie heeft. 

 

Vedder schreef het Brabants Dagblad:  

 

“Burgemeester Henk Hellegers van Uden pleit al sinds 2015, toen in de nieuwjaarsnacht 

twee Udense scholen afbrandden door vuurwerk, voor een landelijk verbod. En ook nu is 

hij van alle burgemeesters het meest uitgesproken. ,,Hoewel deze oudejaarsnacht niet 

feilloos verlopen is, constateren we dat het vuurwerkverbod gezorgd heeft voor veel 



minder slachtoffers en branden in vergelijking met andere jaren. Ik wil dat de politiek nu 

eindelijk de stap neemt om een totaalverbod op vuurwerkgebruik af te kondigen."  

Marieke Moorman, burgemeester van Bernheze, haalt ook het lagere aantal slachtoffers 

aan. ,,En er was minder uitstoot van stikstof en minder stress bij dieren. Drie goede 

redenen om het verbod voor de toekomst toe te passen." 

 

Geloofwaardigheid 

Hanne van Aart, burgemeester van Loon op Zand vindt dat (nog) veel te ver gaan. ,,Het 

voelt verkeerd om nu, onder dekking van het coronavirus, snel allerlei wetgeving 

permanent te herschrijven. Daarmee schend je als overheid het vertrouwen van je 

inwoners, je verliest je geloofwaardigheid. 'Dit was toch eenmalig?!' Het vaststellen van 

vuurwerkbeleid verdient meer zorgvuldigheid." Pierre Bos, burgemeester van Boekel, valt 

haar bij. ,,Het is jammer dat de mógelijkheid dat mensen misbruik maken van 

materialen, zou uitmonden in een verbod. Want met siervuurwerk heeft dat niets te 

maken", zegt hij. ,,Ik ben tegen het verbieden om het verbieden."  Ondertussen begint 

de Nederlandse Vuurwerkbond een offensief om in heel Nederland veilige vuurwerkshows 

op te zetten.” 

 

Met betrekking op dit onderwerp willen wij u de volgende vragen voorleggen: 

 

1. Hoe beoordeelt u de afgelopen jaarwisseling ten opzichte van de hieraan 

voorafgaande jaarwisselingen vanuit het perspectief openbare orde en veiligheid, 

schade aan publieke en persoonlijke eigendommen, persoonlijk letsel etc.? 

2. In hoeverre is hierop het vuurwerk- en carbidverbod van invloed geweest, schat u 

in? 

3. Beoordeelt u deze ontwikkeling als positief? 

4. Bent u bereid het vuurwerk- en carbidverbod tijdens de jaarwisseling een 

structureel karakter te geven?  

5. Hoe kijkt u aan tegen een mogelijk initiatief van de Nederlandse Vuurwerkbond 

om in heel Nederland veilige vuurwerkshows op te voeren?  Overweegt u dit 

initiatief in en vanuit Waalwijk te ondersteunen? 

6. Het luiden van de klokken tijdens de jaarwisseling is door velen als zeer 

aangenaam ervaren. Want vindt u ervan, om dit jaarlijks terug te laten keren? 

 

 

Uw reactie zien wij graag binnen de hiervoor staande termijn van u tegemoet en wij 

verblijven, 

 

met hoogachting en beleefde groet, 

 

Raadsfractie SGP 

 

 

 

Richard Tiemstra     Henk van Zelst 

 

 


